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El Sr. Sales Muñoz diu que si  tot el que ells han de preguntar s’ha de 
respondre al pròxim ple ells als plens sobren.

El Sr. Viol diu que el Reglament de Funcionament ho permeteix i  que en  
la Diputació i en la Generalitat es contesta en el pròxim ple.

El Sr. Sales Muñoz demana que se’ls conteste.

El Sr. Viol diu que la legislació vigent  permet contestar al proper ple.

El Sr. Miguel Zaragozà diu que açò és un circ.

El Sr. Alcalde diu que el Sr. Zaragozà Muñoz quan va ésser alcalde també 
va fer us d’aquesta potestat de contestar al proper ple.
 
A les tretze hores i quaranta-cinc minuts els quatre regidors del Grup 
Popular s’aixequen i abandonen el saló de sessions per la qual cosa el 
Sr. Alcalde aixeca la sessió a les tretze hores i quaranta-cinc minuts, de 
la qual cosa jo, el Secretari, done fe.

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT CELEBRADA PER 
L’AJUNTAMENT  PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA, EL DIA 29   DE 
JULIOL DE 2009.

ASSISTENTS:
SR. ALCALDE-pRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 
SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ
SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS
NO ASSISTEIxEN:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la majoria  del  
Ple,  a fi de celebrar  Sessió Extraordinària, urgent  i pública, l’Orde del 
dia de la qual se’ls ha notificat  en  legal forma.  En el Saló de Sessions 
d’este Ajuntament, en primera convocatòria, sota la  presidència   del  
Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a les catorze hores 
s’obri la Sessió per a tractar del següent:

O R D R E   D E L   D I A
 
1r.- ApROVACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA.- El Sr. 
Alcalde exposa els motius de la urgència de la convocatòria, i comenta 
que al  comprovar que hi havia una errada en l’import de les factures  per 
a la signatura d’un crèdit que es va acordar  al passat ple de vint-i tres 
de juliol,  és necessari modificar la quantitat per tal de formalitzar aquest 
crèdit.

Sotmessa la proposta a votació, s’aprova per unanimitat la urgència de 
la convocatòria

2n.- mODIFICACIÓ DE LA QUANTIA DEL CRÈDIT ApROVAT pER 
AL pLA DE SANEJAmENT FINANCER, RDL 5/2009.- S’adone al ple 

de l’errada que es va produir al tramitar l’expedient i en  conseqüència el 
crèdit se signarà per dos cents deu mil euros i l’expedient de modificació 
de crèdit serà:

I.  pROCEDÈNCIA DEL FONS
Segon l’informe emès per la Intervenció i en base al detall contingut en ell, 
els mitjos per a finançar este expedient són:

a)- Operació de Crèdit RDL5/2009...................................210.000,00 €

II. FINALITATS A QUÈ ES DESTINA: CRÈDITS EN AUGmENT

A) Suplements de Crèdit

Les partides insuficientment dotades, les despeses previstes de les quals 
es consideren urgents i no poden demorar-se al pròxim exercici, són les 
quals a continuació es relacionen i pels imports que es detallen: 

partida Denominació Euros
1 22706 Estudis i Treballs Tècnics 100.000,00
4 22607 Festes 110.000,00

TOTAL SUPLEMENTS DE CRÈDIT 210.000,00

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.

El Sr. Alcalde comenta que l’Ajuntament en data de 31 de desembre 
de 2006  tenia un total de factures sense pagar de 251.000 € i a hores 
d’ara, en aquest període governat pel JNP, les factures per pagar sumen 
210.000 €, però cal aclarir que d’aquests 210.000 € hi ha una quantitat 
bastant considerable corresponent a factures de despeses d’honoraris 
d’advocats que han estat contractats per l’Adjuntament per aturar 
l’abocador de residus tòxics i perillosos.

El Sr. Alcalde comenta que està segur que els veïns i veïnes de les Coves 
continuaran confiant en l’equip de govern del JNP i finalment l’Ajuntament 
quedarà sanejat econòmicament.

La Sra. Estefania Montull pren la paraula i comenta que el que mai diu 
el Sr. Miguel Zaragozà és que es va aconseguir una subvenció per a 
fer el Museu de 317.714 € de la Generalitat Valenciana i una altra de la 
Diputació de 127.500 € però que en la seua legislatura no es va pagar ni 
una certificació d’aquesta obra. Les certificacions d’obra pagades, des 
que el JNP va entrar a governar, munten a 407.289 € i encara en falta 
pagar una altra de 119.000 €, apart tots els excessos d’obra. La Sra. 
Estefania Montull segueix comentat que la subvenció al Museu muntava 
445.214 € i aquesta no cobria la totalitat del cost de l’obra del Museu. 
Comenta que es demanaven subvencions de molts diners però que un 
tant per cent considerable corria a càrrec de l’Ajuntament i que dins 
d’aquesta legislatura del JNP s’han hagut d’assumir molts pagaments 
corresponents a la legislatura anterior. La Sra. Estefania Montull també 
comenta que s’han hagut de pagar, encara, a l’arquitecte Sr. Peñarroya 
els honoraris de redacció del projecte de la carretera de 69.000 i pico 
d’euros, al constructor del carrer Terol 105.000 €, al constructor de 
les Unitats Apartamentals de damunt del Centre de Dia 300.000 i pico 
d’euros. Comenta que tot açò són diners que s’han hagut de pagar en 
aquesta legislatura, que cal dir-ho tot, no sols les subvencions que s’han 
aconseguit. Per finalitzar la Sra. Estefania Montull diu que en aquesta 
legislatura hi han pagaments endarrerits però pel motiu que s’han pagat 
les factures de la legislatura anterior.

I al no ser altre l’objecte d’esta sessió, el Sr. Alcalde l’aixeca a les catorze 
hores i cinc minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe.


